
 

Styrelsens svar på motion – Husbilsplatser – från Patrik Bagger 

Klubben har idag platser med eluttag för minst 4 husbilar. Det finns möjlighet att stå både på 

asfalterad yta och på gräsyta. De senaste två åren har vi inte behövt säga nej till någon gäst som velat 

nyttja plats, med anledning av att det varit fullt.  

Med tanke på att de platser som finns i nuläget räcker för att fylla efterfrågan anser styrelsen inte att 

det finns behov att ytterligare utöka husbilsparkeringen. Information om pris och tillgänglighet på 

hemsidan kan dock förbättras vilket styrelsen åtar sig att ordna.  

Vi har runt banan väldigt många trevliga alternativ till promenader. För att hjälpa besökare att hitta 

promenad-/löparslingor kan styrelsen ta fram en karta med förslag på rundor i olika längder i 

omgivningarna, som kan sättas upp på anslagstavla och publiceras på hemsidan. 

Skidspår är alltid trevligt och populärt när snön ligger. Idag görs det spår av frivilliga skidåkare när 

tillfälle ges. Planer på att införskaffa egen spårmaskin finns. 

 

/Styrelsen Gräppås GK 

 


